
Årsmötesprotokoll Handbollssektionen, IFK Mariefred  2017-03-15 
 

 Närvarande. Patric Johansson, Lars Karlsson, Elin Roglar, Åsa Larsson, Jesper Grip, 
Anna-Karin Renström, Stefan Öhlund.   
 

1. Mötet öppnades av styrelsens ordförande.  
a. Årsmötet har utlysts och sammankallats på ett korrekt sätt vilket givit alla 

handbollens medlemmar och föräldrar möjlighet att närvara på mötet. 
 

2. Val av mötesordförande.  
a. Sittande ordförande Patric Johansson valdes. 

 
3. Val av mötessekreterare.  

a. Stefan Öhlund valdes till mötessekreterare. 
 

4. Val av justeringsman.  
a. Åsa Larsson valdes till justeringsman. 

 
5. Sektionens och lagens verksamhetsberättelser gicks igenom. Se bilaga 1. 

a. Årsmötet godkände verksamhetsberättelserna för sektionen och för respektive 
lag. 

 
6. Ekonomisk rapportering av årsbokslut. 

a. Anna-Karin Renströms gick igenom den ekonomiska rapporten. Se bilaga 2. 
Sektionen har inga skulder. Sektionen har ett placeringskonto som omfattar 
208 603 kr. 51 476 kr av dessa består av lagpengar. Sammantaget kan sägas 
att sektionens ekonomi är god, likviditeten är god. Inbetalning av 
sektionsavgifter har fungerat mycket bra i år tack vare ökat fokus och stöd 
från respektive träningsgrupp.  

b. Det inför säsongen 16/17 nedlagda laget 02/03 har sedan tidigare en lagkassa 
omfattande 34 986 kr. Ledarna för gällande lag har ombetts föreslå en 
gemensam lagaktivitet som avslutning för laget, då medel ur lagkassan skulle 
användas. Vidare har ledarna framfört en önskan om att fördela ut resterande 
medel till lagmedlemmar. Styrelsen för handbollssektionen har meddelat att 
detta kan göras efter framställande av plan för utbetalning samt mot en 
administrativ avgift om 10%. 

 
7. Rapportering från revisor, granskning av räkenskaper (bilaga 3) 

a. Jesper Grip gick igenom sin granskning av styrelsens förvaltning och 
redovisning av sektionens ekonomi. Årsmötet beviljade styrelsen 
ansvarsfrihet, enligt revisors förslag. 

 
 
 
 
 
 



 
8. Beslut om sektionsavgift för 2017/2018.  

Årsmötet tog följande beslut om nedanstående sektionsavgifter. 
a. Seniorlag 18år och äldre (födda 1999 eller tidigare) 1200kr 
b. Seriespelande lag (födda 00/01) 895kr 
c. Seriespelande lag (födda 2002-2007) 600kr 
d. Ej seriespelande lag (bollskola, födda 2008 eller senare) 250kr 

 
9. Val av styrelsemedlemmar för säsongen 2017/2018.  

a. Patrick Johansson valdes som ordförande på 2 år av årsmötet 2016. Sitter kvar 
ett år till innan omval (tom 2017/2018) 

b. Anna-Karin Rehnström, kassör, lämnar sitt uppdrag som kassör. 
c. Stefan Öhlund, valdes som sekreterare på 2 år (tom 2018/2019) 
d. Elin Roglar, valdes som ledamot på 2 år (tom 2018/2019) 
e. Lars Karlsson, ledamot. Omvaldes på 1 år. (tom 2017/2018) 
f. Jesper Grip, valdes som ledamot på 2 år (tom 2018/2019) 
g. Åsa Larsson, valdes som ledamot på 1 år (tom 2017/2018) 

 
i. Då ny kassör inte kunde utses under årsmötet, bemyndigas styrelsen 

att utse en ny kassör under kommande styrelsemöte. 
ii. Anna-Karin Rehnström får funktion av revisor till kommande årsmöte 

2018. 
 

 
10. Övrigt, diskussionspunkter som berördes under årsmötet 

 
11. Årsmötet diskuterade utveckling av organisation och struktur kring lag 06/07, och 

framtida förhoppningar om att ha ett lag anmält i seriespel samt utökade 
träningstillfällen för att behålla en aktiv träningsgrupp. 

 
12. Mötet avslutades. 

Mariefred 15 mars 2017 

 
Ordförande    Sekreterare 
Patric Johansson   Stefan Öhlund 
 

Justeringsman 
Åsa Larsson 
 


